

**BELGISCHE SENAAT****ZITTING 1992-1993**

21 OKTOBER 1992

**Voorstel van wet tot wijziging van artikel 1260 van het Gerechtelijk Wetboek, wat de tussenkomst van het openbaar ministerie betreft**

(Ingediend door de heer Arts c.s.)

**TOELICHTING**

Het was duidelijk de bedoeling van de wetgever om bij de recente wijzigingen van het Gerechtelijk Wetboek — die resulteerden in de wet van 3 augustus 1992 (*Belgisch Staatsblad* van 31 augustus 1992) — in het hoofdstuk over de echtscheidingsprocedure niet langer te voorzien in de tussenkomst van het openbaar ministerie.

Daartoe werden de artikelen 1258, 1261 en 1309 van het Gerechtelijk Wetboek gewijzigd.

Teneinde ieder misverstand te vermijden nopens de gestelde bedoeling, strekt onderhavig voorstel ertoe de tussenkomst van het openbaar ministerie in artikel 1260 van het Gerechtelijk Wetboek eveneens te schrappen.

Alex ARTS.

\*  
\* \***SENAT DE BELGIQUE****SESSION DE 1992-1993**

21 OCTOBRE 1992

**Proposition de loi modifiant l'article 1260 du Code judiciaire, en ce qui concerne l'intervention du ministère public**

(Déposée par M. Arts et consorts)

**DEVELOPPEMENTS**

L'intention manifeste du législateur, lors des récentes modifications du Code judiciaire qui ont abouti à la loi du 3 août 1992 (*Moniteur belge* du 31 août 1992), était de ne plus prévoir l'intervention du ministère public dans le chapitre relatif à la procédure en divorce.

A cet effet, les articles 1258, 1261 et 1309 du Code judiciaire ont été modifiés.

Pour éviter tout malentendu concernant la portée des modifications susvisées, la présente proposition vise à supprimer l'intervention du ministère public également à l'article 1260 dudit Code.

\*  
\* \*

**VOORSTEL VAN WET****Enig artikel**

In artikel 1260, tweede lid, van het Gerechtelijk Wetboek worden de woorden «, en op de conclusie van het openbaar ministerie,» geschrapt.

Alex ARTS.  
Roger LALLEMAND.  
Jan LOONES.

**PROPOSITION DE LOI****Article unique**

A l'article 1260, deuxième alinéa, du Code judiciaire, les mots «et sur les conclusions du ministère public,» sont supprimés.